
 

 

 

                                           Riktlinjer Höjdar Häften 2025                  

Föreningen ska tillsammans sälja 4800 häften under två omgångar varje år, i april/maj och 

okt/nov. Alla medlemmar som spelar eller spelat under säsongen säljer, även på hösten. 

 

Häftena lämnas ut på kansliet, vid anvisade dagar och tider. Viktigt att alla hämtar dem då. 

Varje person redovisar in summan för sina häften inom 2 månader från det att de fått dem 

eftersom föreningen ska betala fakturorna för inköpta häften. Har någon svårt att få sina 

sålda, så gör laget en gemensam insats och hjälper varandra.   

- Vid fler spelare i en familj så säljer familjen högst 20 häften / gång. 

-  Det är fritt för varje lag att göra ”jippon” vid försäljningen. De kan t. ex stå utanför en 

viss butik och sälja, bara de först kommit överens med butiksinnehavaren. 

Medlemmarna säljer enl. följande: 

Flicklag 7–9 år (födda 2016–2018) säljer 6 häften/ person (2 ggr/ år) 

Flicklag 10 år (födda 2015) upp till Seniorlag, säljer 10 häften/person (2ggr/år) 

Detta är den enda säljinsats* som görs av medlemmarna i IF Team Hudik för föreningens 

ekonomi. Intäkten från rabatt-häftena är vår största inkomstkälla och pengarna går till hela 

föreningen. 

Intäkterna bekostar bl a: 

- Drift av Team Hudik Arena 

- Del av den årliga avslutningen för alla lag 

- Planhyror, hallhyror & domare 

- Försäkringar 

- Bollar & övrigt material till lagen 

- Del av cupavgifter mm 

Utan denna förmånliga inkomstkälla skulle vi antagligen behöva höja medlems/tränings och 

licensavgifterna kraftigt, vilket vi vill undvika. TILLSAMMANS säljer vi häften och ALLA får ta 

del av intäkterna. 

Föreningen tillåter inte att lagen drar i gång egna försäljningar av andra saker för att samla in 

till lagkassor & cuper, förrän kvoten av häften är såld. 

 Ingen får heller göra egna prissättningar av häftena eller sälja lösa kuponger. 

* Reservation för oförutsedda händelser som kan leda till att annan försäljning är nödvändig för att 

föreningen skall fortsätta utvecklas som breddförening och skapa spelmiljöer för alla. 


